
本系列影音安全監控系統採用2.4GHz無線射頻技術接收視訊及音訊訊號，純數位化、抗干擾性強。超長距離，直線距離達1.2KM，具備影音錄放功

能。本系列款式眾多，一台手持接收器可同時接收四台攝影機影像，彩色螢幕接收器可外接8G Micro-SD，USB接收器可透過電腦遠端監看攝影機

畫面，攝影機有CMOS及CCD兩款影像感應器，支援PAL/NTSC系統。

This series of audio and video security monitoring system uses 2.4GHz wireless RF technology to receive video and audio signals.  This series of 
product is pure digital and has strong anti-interference capability.  The receiving distance is ultra-long and the straight open distance can reach 
up to 1.2~3KM.  This series of product has audio and video playback capabilities and can remotely control camera or stay on standby mode.  
This series of product, if fully charged, can continue monitor up to 1.5 hours. 

This series of product has various models to choose from.  One receiver can receive audio and video signals from up to four cameras simultane-
ously.  The receiver’s handheld color screen supports 8G Micro-SD format to store the recorded video and audio files.  The USB receiver can 
view up to quad screens simultaneously via computer.  The camera models have CMOS Camera and CCD camera and support PAL/NTSC 
system.

Frequency：ISM 2400~2483MHz hopping 
Transmission Power：100mW (20dBm)
Modulation Mode：GFSK
Picture from one Camera can be shown on four Holders 
simultaneously.
Full digitized, high anti-interference capability.
Four sections at most on the screen. 
Remote camera surveillance or standby mode.
Wide lens.
Built-in illuminator and battery.

Specifications

2.4G無線影音監控安全系統
2.4G Wireless Digital Security System
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WS-Handheld AV Receiver WS-VIDEO-USB Digital AV Receiver USB-H

接收端

WS-CAMERA WS-CCD CAMERA4 WS-CCD CAMERA5
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